
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 23. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 469
I den nyeste Novana overvågningsrapport, ”Vandmiljø og Natur 2013”, frem-
går det, at ålegræssets dybdeudbredelse, der er en helt central parameter i
den danske implementering af vandrammedirektivet, ikke er forbedret siden
1990 på trods af en halvering af kvælstofudledningen fra Danmark. Vil mini-
steren på den baggrund redegøre for, hvorfor man i vandområdeplanerne har
valgt at fokusere udelukkende på næringsstoffer, når det ud fra overvågning
har vist sig ikke at have en effekt på ålegræssets dybdeudbredelse de sene-
ste 25 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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